
 

 
 
Vážení spoluob čané !  
 
 
     Plánovaný termín pro dokončení 
chráněných bytů zvláštního určení v 
Pusté Polomi byl podle plánu v 
předstihu splněn. 
     Dne 15. září bylo vydáno 
kolaudační rozhodnutí na dokončení 
přestavby bývalého kláštera na 
chráněné byty pro starší a zdravotně 
postižené občany.  Šlo o složitou a 
finančně náročnou rekonstrukci, 
která si vyžádala náklady ve výši 8,6 
mil.Kč. Na pokrytí těchto nákladů se 
nám podařilo po mnoha jednáních 
na Ministerstvu pro místní rozvoj v 
Praze, získat účelovou investiční 
dotaci ve výši 5,6 mil.Kč. 
     Z doslova havarijního a 
nevyužitého objektu, který by 
postupně chátral, jsme získali v naší 
obci další účelně a prospěšně 
využitou stavbu,  ideálně zapadající 
do jihozápadní části naší obce. 
     Celkem je v chráněném domě 7 
bytů, z toho 4 byty jsou 
jednopokojové s odděleným 
kuchyňským koutem s užitkovou 
plochou 42 m2 a 3 byty jsou menší 
jednopokojové s kuchyňskou linkou 
s užitkovou plochou 33 m2 .  
Všechny byty mají komfortní sociální 
zařízení včetně sprchových koutů.  
     S celkovým uspořádáním a   
celkovým standartem se mohli 

občané seznámit při prohlídce v 
rámci dne otevřených dveří.  
     V současné době je již přiděleno 
6 bytů. Sedmý byt je připraven pro 
vozíčkáře s pohybovým postižením. 
Jsou pro něj připraveny v 
odpovídající výši všechny bytové 
doplňky, jako je snížená kuchyňská 
linka, dostupné okenní uzávěry, 
dostupný sprchový kout i další 
bytové doplňky.  
I o takový byt pro postiženého byla 
původně v naší obci uplatněna 
žádost. Pokud bude potřeba, rádi 
vyhovíme a poskytneme 
všestrannou pomoc.  
     Přidělení bytů schvalovala rada 
obce na základě předložených 
žádostí. Každý z žadatelů o byt byl 
povinen předložit potvrzení o 
zdravotním stavu od lékaře, že je 
zdravotně postižen a současně mu 
doporučuje umístění v Domě 
zvláštního určení pro starší a 
zdravotně postižené občany.  
     Po zahájení výstavby v minulém 
roce jsme přijali 16 žádostí převážně 
občanů z Pusté Polomi o umístění. 
Čím více se však blížil termín 
dokončení rekonstrukce, tím více 
zájem jednotlivých  místních občanů 
opadal. Prvořadým zájmem obce a 
zastupitelstva bylo, přednostně 

přidělit byty pustopolomským 
občanům. Pokud však z jejich strany 
zájem není, jsme nuceni vyhovět a 
přidělit byly i cizím občanům, kteří 
buď  pocházejí z Pusté Polomi, 
případně mají v naší obci rodinné 
vazby a v naší obci se jim líbí.  
     S podobným průběhem a 
nezájmem svých občanů o umístění 
v Pečovatelském domě se setkali 
před 3 léty také ve Velkých 
Hošticích. Ubytování proto museli 
umožnit také zájemcům jiných obcí v 
rámci okresu Opava. Bohužel dnes ti 
místní žadatelé litují, že možností, 
které se jim tehdy nabízely nevyužili.  
     Při návštěvě Obecního úřadu ve 
Velkých Hošticích mně také umožnil 
starosta obce prohlídku všech 12 
bytů. Při dotazu, jak jsou pokojeni s 
bydlením v těchto bytech, odpovědi 
byly jednoznačné a zcela 
přesvědčivé. Výborně, jsme zcela 
spokojeni. Ve Velkých Hošticích 
využili k rekonstrukci 
Pečovatelského domu pro starší 
občany bývalého objektu zámku, 
který také postupně  chátral  a 
znehodnocoval se.  
     Jsem přesvědčen, že i v těchto 
našich bezbariérových bytech budou 
jejich uživatelé spokojeni.  

 
 
 

       Ing. Zdeněk Vaněk  
       starosta obce  
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Lze  dosáhnout zlepšení vzhledu naší obce ? 
 
     
Odpovědnost za vzhled a další 
rozvoj obce má vždy obec a 
potažmo zastupitelstvo obce. V naší 
obci jsme postupně v jednotlivých 
létech  zabezpečovali rekonstrukci 
obou základních škol se školní 
jídelnou, přístavbu tělocvičny, 
výstavbu sportovního areálu, 
výstavbu suchého poldru, opravu 
hřbitovní zdi, opravu zdravotního 
střediska, rekonstrukci bývalého 
kláštera.  
     Finančně náročná byla 
plynofikace obce v hodnotě 15,0 
mil.Kč. Obec zabezpečovala po 
plynofikaci také nutnou opravu 
některých obecních komunikací a 
některé další nezbytné akce, jako 
výstavbu nového chodníku pod 
kostelem, regulaci toku Sezina a 
mnoho dalších, které měly 
bezesporu   pozitivní vliv či dopad na 
významné zlepšení vzhledu v naší 
obci.  
     Pochopitelné je, že my, kteří 
dennodenně v naší obci žijeme, tyto 
změny vnímáme, ale bereme je při 
všech svých starostech jako 
samozřejmé a běžné.  
     Tyto změny si však začneme 
uvědomovat až nás na ně někdo 
upozorní. Zpravidla to jsou občané, 
kteří v Pusté Polomi před léty bydleli 
a příležitostně naši obec navštíví, 
nebo  to jsou i občané z okolních 

obcí. Takové hodnocení na adresu 
své vlastní obce, kde žijeme, je 
povzbudivé  a každého potěší.  
     Jsme si však  vědomi, že naše 
obec má k ideálnímu stavu, kdy 
budeme moci podat přihlášku do 
celostátní soutěže o nejlepší obec 
roku, ještě daleko. Ovšem pokud ji v 
letošním roce získala obec Štítina, 
tak proč by v některých dalších 2 až 
3 letech ji nemohla získat obec 
Pustá Polom.  
     Schází nám vyřešit havarijní stav 
bývalého objektu restaurace s 
kinosálem p. Čunty ve středu obce, 
dále výstavba odlehlého chodníku 
na ul. Slezské podél p. Vlasty 
Pavelkové a následně položit, ve 
spolupráci se Správou a údržbou 
silnic v Opavě, v příštím roce živičný 
koberec v úseku od kostela po 
výjezd z obce k objektu Lesů ČR.  
Podílet se na financování státní 
komunikace jsme nuceni smlouvou 
uzavřenou před plynofikací z titulu 
uložení plynov. rozvodu v daném 
úseku.  
     Řešit musíme také požadavek 
SDH na rekonstrukci, příp. novou 
výstavbu hasičské zbrojnice a další 
potřebné opravy chodníků a 
obecních komunikací.  
     Vedle těchto finančně náročných 
úkolů, je však v každé obci 
nespočetně mnoho úkolů menších a 

méně náročných, na které obec 
nestačí. Jedná se zejména o pokos 
malých ploch okolo rodinných 
domků, případně podél oplocených 
zahrad, které je potřeba kosit, 
přesto, že se nejedná o vlastní 
pozemky. Takových menších ploch 
je v obci nespočetné množství a v 
současné době nemá obec dostatek 
kapacitních možností, aby tento úkol 
průběžně zajišťovala. Navíc některé 
plochy jsou i pro mechanizaci  zcela 
nedostupné.  
     Proto se obracíme, vážení 
spoluobčané  na Vás, abyste jako 
dosud své přiléhající plochy v 
bezprostřední blízkosti svých rodin. 
domků nadále udržovali a kosili a 
vytvářeli tím své  nejbližší okolí 
pohlednější a obec pro všechny 
zajímavější a poutavější.  
     Za tím účelem chceme také oživit 
a úzce prohloubit osobní kontakty 
jednotlivých členů zastupitelstva s 
občany podle ulic, které jim byly 
přiděleny. Očekáváme, že 
odpovědní členové zastupitelstva 
budou informovanější a budou tak 
moci průběžně a operativnějí 
přenášet připomínky a náměty k 
řešení a na druhé straně také 
vyžadovat dodržování obecně 
závazných vyhlášek občany, kteří je 
nedodržují.  

   
 
   Za tím účelem seznamujeme občany, které ulice jsou přiděleny jednotlivým členům zastupitelstva, a na které se můžete 
obracet a své problémy s nimi řešit: 
 
1 Ing. Lazecký Petr  - ul. Bartošková, ul. Poštovní  
2 Mgr. Havrlantová Radmila - ul. Opavská až po ul.  Poštovní   
3 Čerbák Oldřich - ul. Na záhumení, Polní, Podvihovská  
4 Vavrečka Jan - ul. K Zátiší  a Opavská až p. Adolfu Býmovi 
5 Ing. Havrlant Miroslav - ul. Lipová, ul. Kyjovická  
6 Richter Jiří - ul. Lihovarská, ul. Zahradní  
7 Ing. Krčmář Jaroslav - ul. Klášterní a od křižovatky také ul. Na dvorku až k p. Kalabusovi 
8 Lichý Antonín - ul. Sportovní, ul. Horní, Střední, Dolní  
9 Hrbáč Václav - ul. Sluneční, ul. Příkrá  
10 Stoniš Daniel - ul. Družstevní až po p. Josefa Kubesu  
11 Trubecký Vladan - ul. Sadová, ul. Hradecká  
12 Ing. Čerbák Vít - ul. Lesní, ul. Krátká  
13 Mgr. Hrádek Vlastimil - ul. Na kúty a část Lihovarské po p. Aloise Seidlera  
 
 

       Ing. Zdeněk Vaněk  
       starosta obce   



 
 

 3 

Podzimní volby  
 
     Začátkem listopadu proběhnou v celé České republice volby do krajů a třetiny senátu. Obecní zastupitelstvo žádá 
všechny občany, aby se ve velkém počtu těchto voleb zúčastnili a splnili tak svou občanskou povinnost.  
     Jednotlivé politické strany, hnutí a koalice nám budou v předvolební kampani nabízet své kandidáty, abychom jsme 
jim dali svůj hlas. Budou nám předkládat svůj program a slibovat, co všechno pro nás ve svém čtyřletém období udělají. 
Mnohokrát jsme se přesvědčili u poslanců na vyšším i nižším stupni řízení, že zvolený poslanec pronesl svůj slib a 
přísahal, ale brzy na ně zapomněl. Neplní to co slíbil, ba dokonce porušuje svůj morální kodex jako zastupitel těch 
občanů, kteří mu dali svůj hlas.  
     Proto je třeba, abyste se v předvolební kampani s kandidáty dobře seznámili a podle svého uvážení správně rozhodli, 
komu svůj hlas dát. Při svém rozhodování by  jste se měli více zabývat přítomností a budoucností a odhodit minulost. 
Správný výběr   zvolených zástupců kraje  nám bude po dobu čtyř let zajišťovat rozvoj naší obce, pracovní příležitosti pro 
naše občany a vyvážený sociální program. Proto přijďte k volbám.  

       Ing. Miroslav Havrlant 
      zástupce starosty  

SDH Pustá Polom na dobové fotografii  
Tato fotografie pochází z roku 1934. V tomto roce proběhly oslavy 45. výročí založení SDH v Pusté Polomi a také se 
konal sjezd svazu dobrovolného hasičstva Československého v Opavě. 
 

 
 
SDH Pustá Polom se obrací na občany, kteří vlastní historickou výzbroj, výstroj, fotografie nebo jiné dokumenty o historii 
hasičstva v Pustá Polomi a byli by ochotni věnovat nebo zapůjčit SDH v Pusté Polomi. 

Předem děkuje SDH Pustá Polom 
 
Dne 25. září 2004 se dožívá náš dlouholetý člen SDH a dlouholetý starosta SDH, nyní čestný starosta, pan František 
Vavrečka 90 let. SDH mu při této příležitosti srdečně blahopřeje a děkuje za jeho příkladnou a obětavou práci v našem 
SDH.           Výbor SDH Pustá Polom. 



 
 

 4 

 
Nový školní rok…..  
 
Ve středu 1. září začal 
naší škole nový školní 
rok. Do školních lavic se 
nám vrátili naši žáci, 
z nichž většina se tohoto 
data nemohla dočkat. 
Během dvou měsíců se 
jistě řádně zotavili, většina 
z nich nám opět o pár 
centimetrů povyrostla a 
při slavnostním zahájení  
školního roku v tělocvičně 
školy dávali naprosto 
otevřeně najevo přebytek 
své energie a chuť, pustit 
se pilně do další práce. 
Na svá místa zasedlo i 22 
prvňáčků, kterým  1. září 
začalo další náročné 
období jejich dětských let. 
Možná více než oni 
samotní měli mnohem 
větší obavy jejich rodiče, 
ale nepředbíhejme. Je ještě příliš brzy na to, abychom 
hodnotili, co naši noví žáci zvládli a co ne. 
 V letošním školním roce jsme se rozrostli o 12 
žáků a přibyla nám jedna třída. K dnešnímu dni máme 
295 žáků, z nichž téměř polovina jsou dojíždějící žáci 

z okolních obcí. Pátý, šestý, sedmý a osmý ročník se dělí 
na třídy A a B. Od letošního září máme třetí třídu 
umístěnu v objektu budovy na Slezské ulici, společně 
s první a druhou třídou. Díky pochopení ředitelky ZUŠ p. 
Hany Malé, sdílíme spolu se ZUŠ jednu jejich učebnu. 

Dopoledne v ní kraluje třetí 
třída a odpoledne vládu 
přebírá ZUŠ. Rozšířily se 
rovněž řady pedagogů. 
Pedagogický sbor doplnila 
paní učitelka Mgr. Karla 
Bystrianská, která prohloubí u 
našich žáků znalosti z jazyka 
anglického, a paní učitelka 
Kateřina Rychlá, jejíž 
specializací jsou přírodní 
vědy – matematika a 
přírodopis. 
 Mateřská škola 
zahájila letos provoz se 47 
zapsanými žáky, o které se 
bude starat osvědčený tým 
učitelek a dalších 
zaměstnanců pod vedením 
paní Vlasty Kozelské. Také 
školní jídelna pod taktovkou 
paní Marie Stoupencové 
nezůstane nic dlužna své 
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vynikající pověsti a kolektiv znamenitých kuchařek bude 
plnit naše vybíravé žaludky nejrozmanitějšími 
pochoutkami. 
 Všichni současní , budoucí i bývalí žáci, rodiče a 
přátelé školy se mohou těšit na celou řadu akcí, které 
bychom pro ně rádi připravili. V říjnu to bude DRAKIÁDA 
a s velkou pravděpodobností také SLET ČARODĚJNIC. 
V prosinci Vás pozveme na VÁNOČNÍ JARMARK a 
tatínkové si jistě nenechají ujít VÁNOČNÍ FOTBALOVÝ 
TURNAJ. V lednu pozveme k zápisu naše nové budoucí 
žáky. Začátkem května proběhne opět velká úklidová 
akce s BRONTÍKEM OTÍKEM. V květnu připravujeme 

taktéž sběr starého papíru, takže…..máte-li doma 
hromady starého papíru – v žádném případě ho nepalte, 
ale vydržte do května a věnujte jej škole. V červnu je to 
DEN DĚTÍ - tady ale více prozrazovat nebudeme, no a na 
závěr školního roku to bude AKADEMIE, kterou se se 
školou rozloučí žáci 9. ročníku. Kromě toho bude školní 
rok „prošpikován“ celou řadou drobných sportovních, 
kulturních a společenských akcí určených hlavně našim 
žákům. 
 Všichni se tedy máme na co těšit a nám nezbývá 
než popřát našim dětem, aby se jim tento školní rok 
opravdu vydařil. 

Mgr. Vlastimil Hrádek řed. školy 

 
Poděkování….  
 

Rádi bychom upřímně a z celého srdce poděkovali 
„neznámému“ obyvateli Pusté Polomi (…i když víme přesně 
o koho jde…), který nám plní svými odpadky,  nepořádkem 
a všelijakým haraburdím popelnice a koš před školou na 
Opavské ulici. Rádi bychom ho touto cestou upozornili, že 
v naší obci se již řadu let odpad třídí a pro zvláštní odpad je 
v obci 2 krát ročně organizován sběr nebezpečného odpadu. 
Pokud dotyčná osoba o těchto věcech neví, rádi ji ve škole 
vše řádně vysvětlíme a o všem poučíme. V opačném 
případě budeme, bohužel, nuceni „darovaný“ odpad vracet 
zpět přes plot „nepořádnému“ obyvateli obce. 
 

Mgr. Vlastimil Hrádek řed. školy 

 
 

 
 
 
 
Vážení spoluob čané 
Základní organizace Českého zahrádkářského svazu v Pusté Polomi v jarním a letním období uspořádala brigády na 
úklid autobusové zastávky, kde naši členové odpracovali celkem 32 hodin. Dalších 13 hodin odpracovali při úklidu 
Moštárny po rekonstrukci. 
Ve dnech 25. – 26. září 2004  od 10 do 17 hodin se v orlovně ve farním dvoře uskuteční Výstava ovoce a zeleniny. 
Srdečně si Vás dovolujeme pozvat prohlédnout si výpěstky místních zahrad a amatérské práce našich spoluobčanů. 
/Např. řezbářské výrobky p. Pchálka z Budišovic./ 
Obracíme se na Vás, aby ste také Vy přispěli svými výpěstky na tuto výstavu. Zároveň Vás chceme požádat, aby ste 
předem upozornili předsedu P.Čerbáka Oldřicha na č. telefonu 553 776 655 nebo p. Mikuláka Jana na č. telefonu 
553 776 193. Předem děkujeme za Vaši účast na výstavě, kde bude připraveno občerstvení a dobré víno. 
Dále si Vás dovolujeme upozornit, že i v letošním roce bude v provozu moštárna v suterénu domova s pečovatelskou 
službou. Provozní doba bude sdělěna v místním rozhlase včetně ceny za moštování. 

 
Výbor ZO ČZS Pustá Polom 

Mikulák Jan 
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Tak sem tu zasej  

Polomš či tyg ři 
 
Z robu sem se doma povadil,bo sem ji pravěl,že 
v Polomi mamy chovnu stanicu tygru .Pravi mi,kaj pry 
žiju,dyč už to davno něni  pravda.Co něni pravda,dyč je 
to napisane na ceduli  před konzumem 
(samoobsluha), pravim. A ni enem česky, tež po 
anglicky,německy i po polsky (rusky už něni 
v modě),umim přece čitať,ni!Pry tež uvěřim každej 
kravině ,co je kaj napisana. Ukazuje mi na čelo a idě po 
svoji robotě.Nědalo mi to.Tu cošik něhraje.Beru bicigel a 
valim na Kuty. Fakt,nic tu něni. Roba měla 

pravdu.Vracam se schliply dodom. Hlavu se mi hoňa 
ruzne věci. 
Ja jak ja,ale jak to kdo budě tym cuzincum 
vysvětlovač,že už tygři jakšik něsu… . 
Dycky se kdošik najdě,kdo se to na tej ceduli přečita a 
budě chceť ty velke kocury viděť! 
Mělo by se to spravi č. Myslim na tej ceduli.Bo se 
podivajče co je před tym nanapisane - cela historia naši 
dědiny.Čemu ma potem člověk věřič? 

Polomska palar ňa 
 
Povim vam,že mi  od radošči až srco poskočilo,jak sem 
se na ceduli přečital,že v Polomi mamy pěstitelsku 
palenicu.Co se tam budě pěstovať to něvim,ale paliť 
gořalku tam budu na sto procent!Pry už 
pala.Objednavky beru NON-STOP!Možeče zavolač i na 
mobil.To su něska vymoženošči!A materialu na paleni je 
v Polomi došč.Stromy se v našich zahradach od 
sliv,hrušek a jablek enem prohybaju.Šak už to chlopi do 
beček sbiraju.A roby pomahaju. 
(Zavařovať se jim moc něchce,s tym je velka 
robota.Rači se zajedě pro hotove do Globusa). 

 
Tež sem zvědavy,jestli či naši podnikatele tak pěkně 
spravja celu tu palarňu, jak to urobili ve Velkej 
Polomi.Muster to maju fajny! Lihovar tam maju jak ze 
škatulky.Lubi se mi. 
U naši palarně na coklu komina začaly rostnuť 
stromy.Bojim se,aby ho něpřerostly … ..Ale to by mě tak 
něbolelo.Věcej se staram o jinu věc.Pravěl mi jeden 
Valach, jak se pry  na kotaroch urodi moc sliv,potem se 
roďa i hlupe děcka.Třeba pamatovač,všecko 
s rozumem! 

U masařa 
 
Jak mě roba pošle do konzumu,tak mi napiše co mam 
kupič.Brele  stejně něcham doma a včil hadam co je tam 
napisane.Přidu dodom a polovicu teho němam.Ešče 
horši je,jak misto hladke muky přiněsu fazole.To je 
potem doma dym.Co pry v te palici mam - same hlupoty! 
Tež vam chodim do masařa.Tam mušiče stač ve 
fronče,bo se tam ešče „přes pult“prodava.Už jak přidu 
do dveři,už mě ty prodavačky z dalky zdravja – dobry 
děň pane Zahumeňak!Posta –vim se do řady a 
poslucham co se roby mezi sebu vykladaju.Tam se 

dovim moc novot z celej dědiny: kaj synek od sušeda 
chodi na zalety,jestli kury vajca přestaly nošič,kere robě 
uček chlop a něplači alimenty.No,co vam budu povědač. 
Ty děvuchy za tym pultem  se mi zamluvaju .Pěkně to 
s nama umja.Ptaju se,jake maso chceče,v rukoch kusek 
obracaju abyšče se vybrali z tej nejlepši strany.Tež se 
ptaju ,esli vam doma ve špajsce vuřt nebo klobasky 
něchybja? Šumně vam za nakup poděkuju a ešče vam 
pěkny děň povinšuju.Rad chodim  v Polomi do masařa. 

Zdravim všecky Polomjaky                                                      
Vaš Zahumeňak 

Chceme ceduli?  
Někteří občané si možná všimli, že se na autobusové zastávce už není velká cedule s odjezdy autobusů. Je hezké, že někteří 
spoluobčané tuto ceduli rádi využívali, protože přehledně a dostatečně velkým písmem informovala o časech odjezdů - a těm 
teď chybí. Bohužel někteří si z ní spíše dělali terč a rozbíjením si krátili dlouho chvíli. Má cenu dávat tam ceduli novou, když ji 
jiní zase zničí? Záleží hlavně na nás, občanech, kteří kolem autobusové zastávky procházíme nebo tam bydlíme, jestli chceme 
ceduli nebo svou nevšímavostí budeme podporovat ty, kteří ji ničí. 
(Těm, kte ří chtějí mít p řehled o odjezdech autobus ů aspoň doma, p řineseme v p říštím Zpravodaji nové jízdní řády.) 

Došlo nám poštou 
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Víte,že 
Matice slezská vydala před časem vzpomínkovou knihu,která by mohla zajímat i nás Pustopolomáky.Ta kniha se jmenuje 
„Hrabyň mého mládí “a napsal ji její slavný rodák prof. dr. Karel Engliš,někdejší ministr financí tzv.1.republiky 
Československé. 
Kniha zaujme celým svým obsahem.Popisuje nejen historii a pamětihodnosti i nám tak blízké obce Hrabyně,ale i zvyky 
a slavnosti během roku(poutě),hospodářské a sociální poměry. 
Vzácné a jedinečné jsou vzpomínky autora na známé a dnes již téměř zapomenuté osobnosti tehdejší Hrabyně,pan farář 
Bohm,učitelé,hospodští,sedláci. A protože do naší obce z Hrabyně není daleko,je v knize zmiňována i Pustá Polom! 
Pozorný čtenář jistě nemůže přehlédnout stránky věnované „Hrabyňákům,co příjdou po nás za 1OO let.“Autorovou 
snahou bylo připomenout příštím generacím,v jakém prostředí se žilo a jak se žilo. A taky z jakých poměrů vzešla naše 
současnost a s jakou minulostí jsme spjati. 
Vřele doporu čuji k p řečtení! 
                                                                                                                          J. S. 
 
P.S. 
V případě opravdového zájmu o citovanou knihu kontaktujte: Matice slezská, Matiční 2a, 
 746 O1 Opava. Telefon(se záznamníkem) 553 716 365. 

 

 
INZERCE 

PĚSTITELSKÁ PÁLENICE PUSTÁ POLOM 
Lihovar Pustá Polom 

Zahajuje již druhou sezónu výrobu ovocných destilátů nejmodernější technologií 

 

- pálíme z Vámi přivezených kvasů 

- nebo Vám vyrobíme kvas z Vašeho ovoce do našich sudů 

- vypálíme i menší množství kvasu, cca 80-150 litrů 
 

Informace a předběžné objednávky : 
 

Pavel Stoupenec 

553 776 335 

603 204 209 

 

Václav Dedek 

603 478 127 
 

Pěstitelská Pálenice Pustá Polom 

Lihovarská 100
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Základní škola Pustá Polom  

ve spolupráci s kult. komisí Obce Pustá Polom 

zve všechny příznivce „draků“ a  „dračího letu“  

na DRAKIÁDU 
Prezentace účastníků a start draků se uskuteční v neděli 10. října ve 14. 00 

na louce nad pustopolomským poldrem. Místo startu bude řádně označeno. Na kontrolní věži 

bude porota, která bude hodnotit draky dle následujících kritérii: délka letu, výška letu, 

zpracování draka. 

Pro všechny účastníky je v kulturním areálu NEW MEXICO připraveno bohaté občerstvení a 

v případě chladného počasí i teplý čaj pro malé i velké. 

V případě nepřízně počasí bude termín akce dodatečně upraven. 
 
 
 
 

Kulturní komise obce Pustá Polom si Vás dovoluje pozvat na 

Krmášovou zábavu 
 

 

 

 

 

 

Která se uskuteční v pátek 12. listopadu od 20-ti hodin v restauraci U krčmářů. 

K tanci a poslechu bude hrát multiinstrumentalista Jiří Švidrnoch. 

Občerstvení, pestrý program a možná i překvapení zajištěno. 

Pokud máte zájem o zveřejnění příspěvku ve zpravodaji, kontaktujte níže uvedenou redakční radu. Vaše příspěvky  prosím dodávejte nejlépe 
v elektronické podobě. Má-li kdokoli z občanů Pusté Polomi zájem na spolupráci při tvorbě ZPRAVODAJE, je vítán. Máte-li připomínky, náměty, 
rady a doporučení – velmi rádi si je vyslechneme. 
Redakční rada: 

Vít Čerbák    Vlastimil Hrádek   Radmila Havrlantová 
Pustá Polom, Na Dvorku 260  Pustá Polom, Krátká 302  Pustá Polom, Podvihovská 77 
email: vit.cerbak@seznam.cz  email:  hradek.v@seznam.cz email: nota.n@seznam.cz 

Tisk:   TERA-ENGINEERING , Jan Kožiál, Klášterní 36, 747 69  Pus tá Polom, Mob.: +420  602 818 488 


